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Jaarvergadering

Zowel bij het bestuur van onze .Vl/G als in kringen van de KWMV,
IVW en mogelijk ook andere organisaties, leeft het verlangen
naar meer samenspraak. Het bestuur hoopt omstreeks eind augustus

het initiatief tenemen tot een bijeenkomst, een soort gespreks-

avond, voor de besturen van genoemde verdnigingen.

Een flink aantal leden heeft zich tijdens de Jaarvergadering

moedig door do ontwerp-statuten geworsteld. Er werden vele nutti-

ge wenken gegeven en de mede-samensteller van de statuten, onze

penningmeester, hoopt de correcties in de - in een later stadium-

opnieuw uit te geven statuten te verwerken. Onderwerpen, welke

aan de orde werden gesteld en een plezierige discussie opleverden

waren : excursies, week-enden, verbetering van de kaspositie (aan-

vragen subsidies), de boot, kadervorming en De Korhaan. Een van de

aanwezigen bood de eerste advertentie aan. De bestuursverkiezing
leverde geen problemen op. Eenieder word volgens plan gekozen.


